
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 04/01/2024 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Παράταση στέγασης στρατιωτικών σε Στρατιωτικά Οικήματα» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ξάνθης 
(ΕΣΠΕΕΞ) με Αρ. Πρωτ. 1/01-01-2024, η εν λόγω αιτείται την παράταση στέγασης σε 
Στρατιωτικά Οικήματα στους στρατιωτικούς, μέχρι τουλάχιστον της εκδόσεως του 
Διακλαδικού Κανονισμού Στέγασης, οι οποίοι διαμένουν στα ήδη παραχωρηθέντα. Επ΄ 
αυτού, όπως αναφέρουν και σας μεταφέρεται αυτουσίως, «…σε ΦΕΚ τη 17.5.2023 
καθορίσθηκε ότι κατηγορίες στρατιωτικών έχουν δικαίωμα κατ’ εξαίρεση στέγασης, κατ’ 
απόλυτη σειρά προτεραιότητας και ανεξαρτήτως μοριοδότησης, με μέγιστη διάρκεια 
στέγασης τα πέντε (5) έτη και με δικαίωμα παράτασης ενός (1) έτους, μέχρι την έκδοση 
του Διακλαδικού Κανονισμού Στέγασης... Επτά (7) μήνες μετά και ο υπόψη Διακλαδικός 
Κανονισμός δεν έχει ακόμη εκδοθεί, με αποτέλεσμα, κατά την άποψη της Υπηρεσίας, να 
μην μπορεί να ενεργοποιηθεί η πενταετία (5ετία) ως μέγιστη διάρκεια στέγασης αλλά το 
προϊσχύον καθεστώς της τριετίας (3ετίας)…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως κινηθείτε αναλόγως, βάσει της ουσίας του αιτήματος της ΕΣΠΕΕΞ, 
προκειμένου «…να δοθεί τουλάχιστον και μέχρι εκδόσεως του Διακλαδικού Κανονισμού 
Στέγασης παράταση στέγασης…» στους στρατιωτικούς, οι οποίοι διαμένουν ήδη στα 
στρατιωτικά οικήματα που τους έχουν παραχωρηθεί; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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